



## 「車護保」 汽車保險計劃

根據汽車保險條例，所有車主必須購買汽車第三者傷亡責任保險。為保障車主的利益，也可以投保汽車全險，包括汽車本身損毀。現時法例規定每部汽車之第三者傷亡責任賠償額不能少於一億港元。

作為香港一般保險業務的翹楚，蘇黎世一向致力為所有車主提供優質及全面的汽車保障及服務，當中包括提供創新的網上平台-ZONE，讓您可隨時隨地為客戶報價及即時簽發保單，快捷方便

### 「車護保」之計劃特點

適用於全保客戶

第三者

- 死亡或身體受傷
- 財產損毀

汽車損毀

- 零件損毀
- 配件損毀

免費24小時

- 中途急修服務
- 緊急拖車服務
- 交通條例及賠償諮詢熱線

其他

- 前擋風玻璃保障不設「墊底費」及不必扣減「無賠償折扣」
- 擋風玻璃維修免找數服務
- 「無賠償折扣」優惠保障
- 臨時代用汽車津貼
- 同款新車賠償不折舊
- 醫療費用及個人意外保障
- 自選汽車維修中心

自選升級保障

- 只需付出低至每天0.42或0.56港元之保費，便可將「第三者財產損毀的法律責任」總保障額提高至高達3,000,000或5,000,000港元

[詳情按此](#)或致電蘇黎世專線2968 2398查詢



## Motorplus Insurance Plan

Under the Motor Vehicle Insurance Ordinance, it is compulsory for all vehicle owners to take out Motor Vehicle Third Party Liability Insurance. To protect vehicle owners' interests, a comprehensive cover which includes cover of own damage to the vehicle can be considered. The present minimum liability under the Ordinance for third party bodily injury on any vehicle is HKD 100 million.

As a thought leader of general insurance providers in Hong Kong, Zurich is committed to provide quality motor insurance and services to vehicle owners. The offering of our state-of-the-art online platform ZONE is one of the testimonies. ZONE allows you to generate quotations for your customers anytime, anywhere and even issue policies right away.

### Plan highlights of Motorplus

Applicable for Comprehensive Cover

Third party

- Death or bodily injury
- Property damage

Loss of or damage to vehicle

- To vehicle body parts
- To motor accessories and spare parts

24-hour

- Emergency roadside services
- Emergency towing service
- Traffic regulation enquiry and claims enquiry service

Others

- Front windscreen excess waiver and Claim-Free Discount not affected
- Cashless windscreen repairing service
- Claim-Free Discount protection
- Temporary substitute vehicle
- New for old compensation
- Medical expenses and personal accident protection
- Designated network garage

Options on Additional Coverage

- You can enjoy the sum insured amounting up to HKD 3,000,000 or HKD 5,000,000 by only paying a premium as low as of HKD 0.42 or HKD 0.56 per day

[Click here](#) or contact Zurich at 2968 2398 for details